
Yrkande från Styrelsen  
 
Förslag avs Vattenproblem på Spiltvägen 
 

Styrelsen avser att sända en skrivelse till samtliga fastighetsägare som finns längst Spiltvägen.  

En förutsättning för att förslaget ska genomföras är att får vi ett godkännande från alla 

fastighetsägare . 

Om ovanstående förutsättning INTE uppfylls så faller förslaget! 

 

Styrelsens förslag: 

Det grävs ett dike längst södra sidan av vägen.  

Ca 70-80cm djupt, och 50-60cm brett i överkant, som ett V. I botten läggs ett dräneringsrör som 

ansluts på lämpliga, och flera platser till dagvatten-brunnarna i gatan. 

Diket återfylls med makadam i fraktionerna 16/32 i botten och 8/16 på toppen. 

Vi uppnår då en ordentlig avledning av de vatten som kommer uppifrån södra delen av vägen på flera 

platser. 

Det här kostar naturligtvis. Men om Samfälligheten tar en del och resten fördelas på de 31 st 

fastigheter som finns på Spiltvägen, så blir det en kostnad på ca 3.200kr/fastighet. 

Samfällighet står för projektledning och genomförande. Så hoppas vi att det blir en nöjaktig lösning av 

dagvattenproblemet. Vi kanske inte når en 100% perfekt lösning. Men det kommer med all säkerhet 

att bli en oerhört mycket bättre väg än det är idag. 

 

Har styrelsen ett godkännande från stämman att gå vidare med detta förslag? 

 


